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Abstract (en)
[origin: WO2012080454A1] The present invention relates primarily to a mixture, which is suitable for use in the no-bake method for producing cores
and molds for the foundry industry, and to a reaction mixture comprising such a mixture and an acid hardener (i.e. a catalyst acid). The present
invention further relates to a method for producing a mixture according to the invention and to a method for producing a casting mold or a core.
The invention further relates to a casting mold or a core for producing metal bodies and to a kit comprising a mixture according to the invention and
certain acid hardeners. The invention also relates to the use of a mixture according to the invention as a cold-setting binder and to the use of such
mixtures or reaction mixtures in a no-bake method for producing metal bodies.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft primär eine Mischung, die geeignet ist im No-Bake-Verfahren zur Herstellung von Kernen und Formen für
die Gießereiindustrie eingesetzt zu werden, und ein Reaktionsgemisch umfassend eine solche Mischung und einen Säurehärter (d.h. eine
Katalysatorsäure). Ferner betrifft die vorliegende Erfindung ein Verfahren zur Herstellung einer erfindungsgemäßen Mischung sowie eine Verfahren
zum Herstellen einer Gießform oder eines Kerns. Die Erfindung betrifft auch eine Gießform oder einen Kern zur Herstellung von Metallkörpern
sowie ein Kit umfassend eine erfindungsgemäße Mischung und bestimmte Säurehärter. Zudem betrifft die Erfindung die Verwendung einer
erfindungsgemäßen Mischung als kalthärtendes Bindemittel und die Verwendung solcher Mischungen oder Reaktionsgemische in einem No-Bake-
Verfahren zur Herstellung von Metallkörpern.
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